
Verslag: TC vergadering d.d. 21 augustus 1997 (aanvang 21 :00 uur).

Aanwezig; Gerard Braker, Hans Krommendijk, Dick Haar, Johan Alberts, Genit Veldhoff,
Jan Rijzer, Tom Meussen, Marcel Horst, Douwe Jansen, Arjan Schipper, Hans
ter Harmsel, Hans van Dongen en Bertus Kobus.

Afwezig. Guus Hoevenberg (m.k.), Gerrit Oelen en Freek Becker.

1. Opening:
De nieuwe voorzitter, Johan Alberts, van de TC opent de vergadering, heet iedereen van
harte weikom en stelt zich voor. Hij heeft bij DETO al diverse functies vervult en nu dus
in de TC. Verwacht van alle aanwezigen een goede insteliing. Geeft aan dat de
doelstellingen moeten worden nagestreefd en dat de omgang met elkaar voorop staat (een
goede onderlinge band).
Geeft de trainers en leiders aan, dat er niet naar scheidsrechters en ass. scheidsrechter
geschu'eeuwd moet worden en de eventuele kaarten moeten w'orden geaccepteerd, maar! probeer deze te voorkomen.

Stelt voor dat I x in de 2 maanden vergaderd wordt:
senioren 16110197 en 18112197 (donderdag)

Gerard Braker en Gerrit Velthoff
jeugd l5ll0l97 en 17ll2l97 (woensdag)

Hans Krommendijk en Dick Haar
Het DB van de TC -,rergaderfl in september en november.

Geeft aan de doelstelling/plan van aanpak:
Jeugd naar hoofdklassen
1" kampioen
2" handhaving
3'meedoen in de race om het kampioenschap
Plannen TC komen op tafel.

2. Notulen vorise versaderins:
Extra doel op trainingsveld in nog niet gerealiseerd (Is wel besteld - .Tan Rijzer).

3. Vragen / wensen trainers:
Tom Meussen,'
* mist kleine doeltjes met netten (heden 6 doeltles met lletten op trainingsveld - Jan
Rijzer)

lv[arcel Horst,'
. heeft meer hesjes nodig (25 man / 8 hesjes), wil pionnen zien vervangen door

hoedjes (via Jan Rijzer in HB vergadering naar Ivlateriaalman).
. indien hij meer wil trainen (brjv 3x in de week) is dit niet mogeiijk i.v.rn. de

tuitnte, na20:30 is er ruimte voldoende (rnogelijk iets voor volgend seizoen).
. Guus Hoevenberg is niet tevreden met de trainingsveldindeling op maanclagavond

(Wordt nog besproken door Gerard Braker).



Hans ter Harmsel;
* in reactie op opening van de voorzitter wil hij duidehjkheid m.b.t. de

verantwoordelijkheid van de trainer richting de wedstrijd (wat is het doel), de C1 jeugd
moet boven hun kunnen voetballen. Het niveau is met huidige selectie te hoog
gegrepen, gezien de grote nederlagen is de voorbereiding. Hij pleit voor een lagere
klasse indeling daar hij reeds eind vorig seizoen heeft aangegeven dat er minder
kwaliteit zou zi1n. De discussie die hierop volgt geeft aan dat plezier in het spel voorop
staat, iets dat ook op de training nagestreefd kan r.vorden en zien wat met het huidige
"materiaal" te bereiken is.

E .e.a. zal op 23108197 met Jeugdcoördinator (Freek Becker), Voorzitter Jeugdbestuur
(Harm Kuper) en TC (Dick I{aar) worden besproken.

Hans van Dongen,'
* Wie moet hij trainen, r,vaar kan hrj trainen en wanneer kan hij trainer:r ?

Deze vragen gelden tevens voor de andere keeperstrainers.
Volgens afspraak TC worden door Hans de keepers van 1,2.3 en Al getraind (er
waren 4 senioren keepers waarvoor een indeling was gepland. maar Thijs Veldhuis is
inmiddels gestopt). Guus l{oevenberg en Gerard Braker nemen dit op (welke keeper in
DETO 7 enz.) waarna Gerard Braker dit verder regelt met Hans van Dongen (in
overleg met Marcel Horst en Bertus Kobus).
Het tijdstip waarop Hans van Dongen kan trainen is rnaandagavond 1 8: 15 uur (Johan
Alberts voor ruimte zorgen).
Siebold Schipper en Ar.ian Schipper trainen hun keepers op woensdag, respectievelijk
om 18:00 en 20:00 uur.

Douwe Jansen,'
* heeft nog bidons nodig voor Ai (wordt verwezen naar Materiaalman).

Jan Rijzer,'
* initiatief Sp Enschede voor competitie onder 2l iaar (Gerard Braker).

Freek Becker (via Dick Httar),
* wil met F en E jeugd trainen op hooÍdveld i.v.m. ruimte gebrek
(antwoord Jan Rijzer: kan niet i.r,.m. bekerwedstrijden).

4. Mededelins:
Er heeft zich een extra keeperstrainer gemeld is de persoon van Patrick van Almelo.

Volgende vergadering TC senioren I 6/ I 0/ I 997 aanvang 2 I :00 uw".


